
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 23/01/2023 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Αναβάθμιση Κ. Υ. Μοιρών Ηρακλείου σε Περιφερειακό Νοσοκομείο» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Ως γνωστόν, το Κ. Υ. Μοιρών εξυπηρετεί τακτικά και επείγοντα προβλήματα υγείας 
χιλιάδων πολιτών και τουριστών της πεδιάδας της Μεσαράς Ηρακλείου. Αν και το 
ιατρικό, νοσηλευτικό και λοιπό προσωπικό του Κ. Υ. καλύπτει επάξια τις ανάγκες της 
μονάδας αλλά και των περιφερειακών ιατρείων, έχοντας ελλιπή στελέχωση ανά 
διαστήματα εξαιτίας του covid-19, των δύσκολων εφημεριών και των ολοένα 
αυξανόμενων απαιτήσεων του προβληματικού συστήματος υγείας, έχει πια προστεθεί 
και ο θεσμός του προσωπικού ιατρού για τον πληθυσμό. Συνεπώς, θεωρείται αναγκαία 
και άκρως απαραίτητη η αναβάθμιση του Κ. Υ Μοιρών σε Περιφερειακό Νοσοκομείο, 
προκειμένου να εξυπηρετεί αποτελεσματικότερα τους χιλιάδες πολίτες - μόνιμους 
κατοίκους και επισκέπτες - της Μεσαράς. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Διατίθεστε όπως, δια ουσιαστικών σας παρεμβάσεων, αναβαθμίσετε το Κ. Υ. Μοιρών 
Ηρακλείου Κρήτης σε Περιφερειακό Νοσοκομείο, ώστε να παρέχεται υψηλού επιπέδου 
ιατρονοσηλευτική περίθαλψη; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1854

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/1/2023




